
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 2. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 378

Vil ministeren redegøre for, i hvilket omfang sommerhøjskolerne afholdt i regi af folkeop-

lysningen kan benytte hjælpepakkerne, og hvilke hjælpepakker der kan være relevante

for disse sommerhøjskoler?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt

formand
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